
Regnskabsmøde (beboermøde) 21/11-2023 

Dagsorden 
1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Beboerrådets beretning 

4. Forelæggelse og godkendelse af Beboerrådets regnskab (beboerfacilitetskontoen) 

5. Godkendelse af kollegiets regnskab 

6. Opstilling af kandidater til ledige pladser i Beboerrådet 

a. Der er 1 beboerrådspost på valg 

i. Beboerrådsmedlem, der genopstiller: 

1. Gustav Søndergaard 

b. Der er 2 ledige pladser i beboerrådet som suppleanter 

7. Valg af 2 beboerrådsmedlemmer til kollegiets bestyrelse 

8. Fastsættelse af beløb for kommende regnskabsårs beboerfaciliteter 

9. Indkomne forslag 

a. Forslag til ændring af Husordenen § 2 stk. 2 

10. Eventuelt 

 

Referat 

Mødet begynder kl. 19.05. 

Der er 11 fremmødte kollegianere inklusive beboerrådets repræsentanter. 

1. Valg af dirigent 

Markus stiller op og vælges uden indsigelser. 

 

2. Valg af referent 

Gustav Søndergaard stiller op og vælges uden indsigelser. 

 



3. Beboerrådets beretning 

Markus beretter om, at høstfesten blev afholdt uden komplikationer i løbet af festen. Et 

enkelt køkken havde problemer med tyveri og voldelig adfærd tidligt om morgenen. 

Markus beretter om, at beboerrådet og kollegiet er opmærksomme på den øgede tendens til 

tyveri på Risdalsvej og opfordrer alle beboere til at holde alle døre lukkede og låste. 

 

4. Forelæggelse og godkendelse af Beboerrådets regnskab (beboerfacilitetskontoen) 

Markus forelægger beboerfacilitetskontoen med følgende udgifter for perioden 01/08-2022 

– 31/07-2023. I perioden har rådighedsbeløbet været på 60.000: 

Høstfest: 10.000 

Projekter i samarbejde med Natteravnen: 15.000  

Multimedierummet: 5.000 

Brætspil og aktivitet: 8.000 

Fælleshuset/køkken: 2.000 

Andre events: 10.000 

Beboerrådsmiddag: 6.500 

Andre små indkøb: 3.500 

Regnskabet godkendes af alle fremmødte. 

 

5. Godkendelse af kollegiets regnskab 

Markus præsenterer kollegiets regnskab for 2022-2023. 

Et overskud på 807.496 kr, der overføres til tab- og vindingskontoen, der efterfølgende har 

en saldo på 3.091.329 kr. 

Overskuddet skyldes hovedsageligt en ændring i regnskabspraksis. 

Markus orienterer om, at der har været et massivt lejetab i perioden, hvilket afspejler sig i 

stabile el-, vand- og varmekonti. 

 

6. Opstilling af kandidater til ledige pladser i Beboerrådet 

a. Der er 1 beboerrådspost på valg 

i. Beboerrådsmedlem, der genopstiller: 

1. Gustav Søndergaard 



b. Der er 2 ledige pladser i beboerrådet som suppleanter 

 

7. Valg af 2 beboerrådsmedlemmer til kollegiets bestyrelse 

Markus genvælges. 

Jonas Thuesen vælges enstemmigt. 

 

8. Fastsættelse af beløb for kommende regnskabsårs beboerfaciliteter 

Et flertal af beboerne ønsker, at der bliver arbejdet på at hæve beløbet på 

beboerfacilitetskontoen. Motivationen for dette er, at beløbet tilbagegår til kollegiekontoret, 

hvis det ikke bliver brugt alligevel. Det vil blot give flere muligheder – også når det gælder 

renovering af fællesområder. 

 

9. Indkomne forslag 

a. Forslag til ændring af Husordenen § 3, stk. 2. 

Forslaget vedtages enstemmigt. 

 

10. Eventuelt 

Der er ingen yderligere kommentarer eller indspark fra de fremmødte beboere. 

Markus takker for god ro og orden og indkalder samtidig til konstituerende beboerrådsmøde 

umiddelbart efter. 

 

 


